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Gógán Andrea Gyéressy Éva Kárpáti János Kolozsvári Krisztina Brasnyó Ibolya Gönczi Jolán Deák Gabriella

a Kőbányai Gézengúz Óvoda részérőla Kőbányai Aprók Háza Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Gézengúz Óvoda részéről a Kőbányai Gézengúz Óvoda részérőla Kőbányai Gézengúz Óvoda részérőla Kőbányai Gézengúz Óvoda részérőla Kőbányai Gézengúz Óvoda részéről
Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök
Elnök: Megkérek mindenkit, hogy foglalja el a helyét. Megkérek mindenkit, jelentkezzen be a szavazógépbe. Megkezdenénk a júniusi Közművelődési Bizottságunk ülését. Én szeretettel köszöntőm a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait, meghívott vendégeinket. Ülésünk nyilvános, zárt ülésre nem kerül sor. Az ülésről hangfelvétel készül, jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. 8 jelen, 1 hiányzó mellett a Bizottság határozatképes. A napirendi pontokkal kapcsolatosan hozzám sorrendmódosításra, levételre, felvételre nem került ilyen igény, nem nyújtottak be, de tanulva az előző esetből én szeretném javasolni, hogy mivel most az óvodáknak a vezetői pályázatok elbírálása történik, és az utána lévő anyagok túlnyomórészt támogatások, hogy az 1. napirendi pontot tenném az utolsóra. Akkor nyugodtan meg tudjuk tárgyalni, és előtte pedig akkor itt a nagyobb számú anyagot, de ami pályázati elbírálások és kisebb dolgok, akkor azokat pedig előtte vennénk. Tehát egy sorrendmódosításra tennék javaslatot, akkor kérem, hogy erről hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal sorrendmódosításról dönt, amely alapján a meghívóban 
egyes sorszámmal jelzett előterjesztést, utolsó napirendi pontként tárgyalja. [68/2023. (VI. 20.)]

Elnök: Jó, megállapítom, hogy akkor 8 egyhangú szavazattal elfogadtuk a sorrendmódosítást, és akkor kérem, fogadjuk el a napirendi pontjainkat. A szavazást indítom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [69/2023.
(VI. 20.)]:1. A nevelési-oktatási intézményekben biztosított gyermekétkeztetés igénybevételének módjáról és a térítési díjak mértékéről szóló 26/2011. (IX. 1.) önkormányzati rendelet módosítása (326. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző2. A Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola udvarának fejlesztése céljából az Összefogva az Iskoláért Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása (297. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Horváth Márk önkormányzati képviselő3. A Törekvés Táncegyüttes 2023. évi szegedi fellépésének támogatása (260. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester4. A Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2023. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása (265. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester5. Vitéz Laura lemezkiadási költsége támogatása (283. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
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6. A Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesületnek nyújtandó támogatás (267, számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester7. A Kőbányai Gézengúz Óvoda részére támogatás nyújtása (289. számú előterjesztés) Előterjesztő: Ács Andrea önkormányzati képviselő8. A „Millió lépés az iskoládért" programot teljesítő iskolák javára alapítványok támogatása (288. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester9. A Harmat 88 Alapítvány a Harmat utcai Iskola támogatására 2023. évi támogatása (306. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester10. ZMG Baráti Kör Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása (266. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester11. A kőbányai tehetséges sportolók 2023. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívás (268. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester12. A kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálása (277. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester13. A White Sharks Hockey Club 2023. évi támogatásának elszámolása (278. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester14. A Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai Csodafa Óvoda és a Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása (299. számú előterjesztés) - Bizalmas a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § [2) bekezdés b) 
pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt ülésen tárgyalandóElőterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Jó, megállapítom, hogy akkor a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadta napirendi pontjait. Köszönöm.
1. napirendi pont:

A nevelési-oktatási intézményekben biztosított gyermekétkeztetés igénybevételének 
módjáról és a térítési díjak mértékéről szóló 26/2011. (IX. 1.) önkormányzati rendelet 

módosítása
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Első napirendi pontként akkor, a nevelési-oktatási intézményekben biztosított gyermekétkeztetés igénybevételének módjáról és a térítési díjak mértékéről szóló 26/2011. (IX. 1.) önkormányzati rendelet módosítása, a 326. számú előterjesztés. Előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr. Kérdezem Jegyző urat, kívánja-e kiegészíteni? Kérdés esetén, jó. Tehát szeptembertől lépne életbe. Itt maga a vállalkozás, a Kórház- és Menzaétkeztetés Szolgáltató Kft.- vel kötött 2021 novemberében, más néven 2011. szeptember 26-tól az Önkormányzat, továbbá a Kőbányai Egyesített Bölcsődék pedig saját konyhájában látja el a gyermekek étkeztetését, a szükséges ételeket. Tehát a vállalkozó februárban egy 40%-os vállalkozói díjemelést igényelt 
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annak érdekében, hogy a közétkeztetés vonatkozásában az elvárt minőséget teljesíteni tudja. Tehát a Bizottság részére a kiküldött táblázatok megvannak. Igazából ezeknek a térítési díjaknak az emelése szeptember 1-jétől lépne életbe, de úgymond az augusztusi befizetésekkel kerülne erre érvényesítés. Tehát mint tudják, a közétkeztetés költsége három elemből áll, nyersanyagnorma, a rezsiköltség és az áfa. A nyersanyagnorma nettó, a rezsiköltség árrés nettó és az áfa részekből. Nem tudom, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Eltérések esetében, a bölcsődei étkeztetés, hogy emeljünk-e ki valamit, vagy nem, vagy a Bizottság részére egyértelmű így? Úgy látom, hogy kérdés nincs Jegyző úr a Bizottság részéről, akkor kérem, hogy fogadjuk el a napirendi pontot. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a nevelési-oktatási intézményekben biztosított gyermekétkeztetés igénybevételének módjáról és a térítési díjak mértékéről szóló 26/2011. (IX, 1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 326. számú előterjesztést támogatja [70/2023.
(VI. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést. Köszönöm, a (meghívó szerinti) kettes napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

A Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola udvarának fejlesztése céljából az Összefogva az 
Iskoláért Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása 

Előterjesztő: Dr. Horváth Márk önkormányzati képviselő

Elnök: Következő napirendi pont, a Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola udvarának fejlesztése céljából az Összefogva az Iskoláért Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása, 297. számú előterjesztés. Előterjesztő dr. Horváth Márk képviselő úr, aki ki akarja egészíteni, úgyhogy megadom neki a szót. Parancsolj.
Dr. Horváth Márk: Köszönöm szépen. Igazából csak egy rövid tájékoztatás lenne. Ugye a tavalyi keretemnek a 90%-a szintén az udvar fejlesztésére lett fordítva. Egy szikkasztórendszer néhány hete telepítésre került, ez debütált is ebben az esős időszakban, hála Istennek jól működik, tehát most már száraz az udvar a nagy esőzések után, viszont a porosodás miatt szükséges lenne valamilyen lefedést biztosítani az udvarnak a földes részére. Minimális a borítás, és ezért egy multifunkciós sportpályát találtunk ki, ami azért túlmutat a költségeken, a képviselői kereten, ezért támogatókat kerestem. Tehát körülbelül 7 millió forinttal egy cég várhatóan támogatja a projektet, 3 millió forinttal a Kada Alapítvány, és így körülbelül egy 17 milliós projekt meg tud valósulni, remélhetőleg a nyár folyamán. Úgyhogy ehhez kérem a támogatást.
Elnök: Köszönjük szépen Képviselő úr a kiegészítést. Úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Kada Mihály Általános Iskola udvarának fejlesztése céljából az Összefogva az Iskoláért Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtásáról szóló 297. számú előterjesztést támogatja [71/2023. (VI. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
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3. napirendi pont:
A Törekvés Táncegyüttes 2023. évi szegedi fellépésének támogatása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk, a Törekvés Táncegyüttes 2023. évi szegedi fellépésének támogatása, 260. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt május 20-21-én történt ennek a megrendezése, egy fesztivál, amelynek keretében egy 270 000 Ft összegű autóbuszbérlés megtérítésére kérte a támogatást az Alapítvány. Kérdés, észrevétel nincs. Jó, akkor kérem hozzunk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Törekvés Táncegyüttes 2023. évi szegedi fellépésének támogatásáról szóló 260. számú előterjesztést támogatja [72/2023. (VI. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont:

A Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2023. évi támogatásáról szóló pályázat 
elbírálása

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő, a Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2023. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása, 265. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Ez egy meghatározott önkormányzati támogatás, itt 4 millió forintos keretösszeg áll rendelkezésre, amely 2023. január 1. és 2023. december 31. közötti időszakban szervezett programokkal kapcsolatos kiadásokat és működési költségeket fedezhet. A pályázóknak utólagos elszámolással 2024. január 31-éig kell elszámolni. Jó, én most nem sorolnám fel itt a táblázatot, a bizottsági tagok látják, de megadnám a szót Marksteinné Molnár Julianna képviselőasszonynak, parancsoljon.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Rendkívül fontosnak tartom a civil szervezetek támogatását, hiszen egy város szövetét jelentősen meghatározza a civil szervezetek összetétele. Én a magam részéről támogatom ezt az előterjesztést, azonban a szavazásban nem fogok részt venni, tekintettel arra, hogy az egyik pályázó szervezet vezetője vagyok. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Képviselőasszonynak a kiegészítést. Jó, kérdés nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom (amelyben 1 fő érintettség révén nem vesz résztj.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányán működő egyházak és civil szervezetek 2023. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálásáról szóló 265. számú előterjesztést támogatja 
[73/2023. (VI. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal fogadta el a Bizottság a támogatást. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
5. napirendi pont:

Vitéz Laura lemezkiadási költsége támogatása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
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Elnök: Következő, Vitéz Laura lemezkiadási költsége támogatása, 283. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 13 éves, rendkívül magasan képzett, rendkívüli tehetséggel rendelkező kislánynak lenne a támogatása. Egy 890 000 forintos összegű támogatást biztosítanánk CD kiadásainak költségére. Kiemelkedő szakmai tudását mutatja, hogy 13 évesen már a Magié Muse Moszkvában első helyezett lett, New Yorkban 2. helyezett, illetve további számos, rangos amszterdami, londoni eseményeken, rendezvényeken, fellépéseken vett részt, úgyhogy kiemelkedő tehetség. Úgyhogy úgy gondolom, a támogatást mindenféleképpen megérdemli. Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Köszönöm a szót Elnök úr. Múlt héten a Gárdonyi Géza Nyugdíjas Pedagógus Klubnak vagy Egyesületnek a rendezvényén Vitéz Laura volt az egyik fellépő művész, és akkor hallottam én először. Valóban gyönyörűen zongorázik, és édesanyjával beszélve nyitottak arra, hogy ingyen, Kőbányán bármilyen rendezvényre szívesen eljön és fellép. Úgyhogy ennek a támogatásnak az Önkormányzat számára a pozitív része még az, hogy számíthatunk az ő művészi játékára önkormányzati rendezvényeken is. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést. Tehát azt lehet mondani, hogy kőbányai talentumként. Jó, köszönöm, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal Vitéz Laura lemezkiadási költsége támogatásáról szóló 283. számú előterjesztést támogatja [74/2023. (VI. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
6. napirendi pont: 

A Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesületnek nyújtandó támogatás 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következő, a Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesületnek nyújtandó támogatás, 267. számú előterjesztés. Előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 500 000 forintos támogatást biztosítana a Kőbányai Önkormányzat a Sportegyesületnek. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdés, észrevétel? Úgy látom nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesületnek nyújtandó támogatásról szóló 267. számú előterjesztést támogatja [75/2023. (VI. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom, köszönöm.
7. napirendi pont: 

A Kőbányai Gézengúz Óvoda részére támogatás nyújtása 
Előterjesztő: Ács Andrea önkormányzati képviselő

Elnök: Következő napirendi pont, a Kőbányai Gézengúz Óvoda részére támogatás nyújtása, 289. számú előterjesztés, előterjesztő Ács Andrea képviselőasszony. Kérdezem a Bizottság tagjait, 
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hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Itt egy 2 500 000 forint összegű támogatást nyújt a Gézengúz Óvoda Kékvirág Tagóvodájában 125 gyermekágy cseréjére, asztalok, székek és játékok vásárlása céljából. Úgy látom, hogy kérdés nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Gézengúz Óvoda részére támogatás nyújtásáról szóló 289. számú előterjesztést támogatja [76/2023. (VI. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
8. napirendi pont:

A „Millió lépés az iskoládért” programot teljesítő iskolák javára alapítványok támogatása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk, a „Millió lépés az iskoládért" programot teljesítő iskolák javára alapítványok támogatása, 288. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Itt a Magyar Szervátültetettek Szövetsége indított egy legnagyobb, mozgásra ösztönző egészségprogramot, amely 2023. március 27. és 2023. június 11. között meghirdetett „Millió lépés az iskoládért" című program. Az úgynevezett Országos Kékkört kellett bejárni, ami 2583 km. Kőbányán 19 kőbányai oktatási intézmény csatlakozott ehhez, teljesítve 17 iskola a pályázatban meghatározott kritériumokat. Itt egy 300 000 forint összegű támogatás biztosítása történne, 3 300 000 forint összegben. És azért azt meg kell említeni, az országos ranglista 4. helyén a Kőbányai Szent László Gimnázium végzett, csak így röviden összefoglalva. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdés, észrevétel? Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak, parancsoljon.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Volt egy sorsolás is a múlt héten, múlt hét előtt, ahol végül is három kőbányai intézmény volt az, akik szerencsések voltak. Az egyik a Szent László Gimnázium, aki 1 millió forintot nyert így, a Zrínyi Gimnázium szintén 1 milliót, illetve a Keresztury Dezső Általános Iskola szintén 1 milliót, és ezenkívül akik ugye nem nyertek, de teljesítették a feltételeket, azok a Kőbányai Önkormányzattól kapják ezt a 300 000 forintot, ami még a nyár előtt, tehát a nagy szabadságok előtt átutalásra is kerülnek. Szeretném még elmondani, mert Polgármester úr szerénysége tiltja, hogy a saját korosztályában Kőbányán Polgármester úr érte el a legszebb eredményt, vagy a legtöbbet Ő gyalogolt. Ezúton is gratulálok!
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést. Gratulálok Polgármester úrnak és gratulálok a kerületi iskoláknak is, illetve az ott résztvevőknek, mert hát igazából az iskolák részéről a szülők, illetve a nagyszülők, rokonuk támogathatták lépéseikkel az iskolákat. Jó, kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket az előterjesztésről, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a „Millió lépés az iskoládért” programot teljesítő iskolák javára alapítványok támogatásáról szóló 288. számú előterjesztést támogatja [77/2023. (VI. 
20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal támogatja a Bizottság az előterjesztést. A napirendi pontot lezárom.
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9. napirendi pont:
A Harmat 88 Alapítvány a Harmat utcai Iskola támogatására 2023. évi támogatása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő, a Harmat 88 Alapítvány a Harmat utcai Iskola támogatására 2023. évi támogatása, 306. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Itt az Alapítvány céljára 2 300 000 forint összegű felhalmozási célú támogatást nyújtanak, amiből az iskolakapu automatizálása, és az udvari színpad felújítása fog megvalósulni, úgymond képviselői keretből. Kérdés, észrevétel nincs úgy látom a Bizottság részéről, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Harmat 88 Alapítvány a Harmat utcai Iskola támogatására 2023. évi támogatásáról szóló 306. számú előterjesztést támogatja [78/2023. (VI. 
20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést. A napirendi pontot lezárom.
10. napirendi pont:

ZMG Baráti Kör Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő, a ZMG úgymond, tehát a Zrínyi Miklós Gimnázium udvari tájépítészeti koncepciótervének megvalósítása érdekében 2022. évi támogatásának elszámolása, 266. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 1 785 128 forint felhalmozási célú támogatást biztosított az Egyesületnek, az udvar tájépítészeti koncepciótervnek megvalósítása érdekében. Tehát a Gimnázium hátsó udvarának teljes felújítása megtörtént, illetve a közösségi élet helyszínévé válhatott a diákok számára, illetve a pedagógusok számára. Jó, kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
79/2023. (VI. 20.) KMB határozat
a ZMG Baráti Kör Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a ZMG Baráti Kör Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolást. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.

11. napirendi pont:
A kőbányai tehetséges sportolók 2023. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő, a kőbányai tehetséges sportolók 2023. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívás, 268. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 2 000 000 forint összegű keretet biztosít egyéni sportolói kérelmek támogatására a Kőbányai Önkormányzat. Tehát Kőbányán lakó vagy kőbányai székhelyű egyesületben sportolók, felkészítő edzők részére. Versenyfelkészülésre, részvétel támogatására, a versenyzéssel összefüggő sporteszközök beszerzésére biztosít lehetőséget ez a pályázat. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdés, észrevétel? Ezt augusztus 
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hónapban fogjuk elbírálni majd, a beérkező pályázatokat. Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket az előterjesztésről, a szavazást indítom.
80/2023. (VI. 20.) KMB határozat
a kőbányai tehetséges sportolók 2023. évi egyéni támogatásáról szóló pályázati 
felhívásról(8 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) pályázatot ír ki a kőbányai tehetséges sportolók egyéni támogatására 2 000 000 Ft összegben, amelynek fedezete a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló 9/2023. (V. 19.) önkormányzati rendelet 16. melléklet 30. során biztosított.2. A Bizottság a kőbányai tehetséges sportolók egyéni támogatásáról szóló pályázati felhívást az1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.3. A Bizottság felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a pályázati felhívás közzétételéről a Kőbányai Önkormányzat honlapján.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője

1. melléklet a 80/2023. (VI. 20/ KMB határozathoz

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot ír ki tehetséges kőbányai sportolók és felkészítő edzők egyéni támogatására.
1. A pályázat célja:A kerületben élő vagy sportoló tehetséges versenyzők felkészülési feltételeinek javítása, versenyeken, bajnokságon való részvételük támogatása.Ennek érdekében a pályázat témakörei:
a] nemzetközi versenyen való részvétel költségei (nevezési díj, szállás, utazás, szállítás),
b) versenyre való felkészüléshez szükséges sportlétesítmény bérleti díja (uszoda, pálya, terem stb.),
c] versenyeken kötelező sporteszköz és sportruházat beszerzése.
2. A pályázatra rendelkezésre álló keret: 2 000 000 Ft
3. Egy pályázó által elnyerhető támogatás: legfeljebb 2 50 000 Ft

4. A pályázat benyújtásának feltételei:

4.1. A pályázaton az a sportoló vagy felkészítő edző vehet részt, aki
a) Kőbányán legalább 1 éve bejelentett lakcímmel rendelkezik, vagy
b) Kőbányán székhellyel, telephellyel rendelkező sportegyesületben versenyez, vagy lát el edzői feladatokat, és
c) a sportoló (csapattag) vagy az edző által felkészített sportoló az adott sportági szakszövetség által 2022. január 1. napja és 2023. június 30. napja között szervezett országos bajnokságon I- VI., illetve nemzetközi versenyen I-X. helyezést ért el.A sportoló vagy felkészítő edző mint természetes személy sportegyesülettel vagy sportági szakszövetséggel (befogadó szervezet) együtt pályázhat, a támogatási összeg a sportszervezet részére kerül folyósításra.
4.2. A pályázaton nem vehet részt, aki:
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a) olyan sportegyesület tagja vagy olyan sportegyesületnéi foglalkoztatott edző, amely közvetlenül a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet alapján részesül támogatásban,
b) diáksport egyesület (DSE) formában működő szervezet tagja vagy diáksport egyesületnél foglalkoztatott edző.
4.3. A pályázatot kizárólag a pályázati adatlap nyomtatványon lehet benyújtani, amelyen az alábbi adatokat kell kitölteni, és az alább felsorolt iratokat kell csatolni:
a) a pályázó sportoló vagy edző neve, címe, telefonszáma, e-mail címe (kiskorú sportoló esetén a szülő telefonszáma, e-mail címe),
b) kőbányai lakcímmel rendelkező pályázó esetén a lakcímet igazoló hatósági igazolvány másolata,
c) a pályázó egyesületének igazolása arról, hogy a sportoló vagy edző az egyesület tagja és aktív sporttevékenységet, felkészítő munkát folytat,
d) a pályázó egyesületének adatai, a képviselő e-mail címe, telefonszáma,ej a sportági szakszövetség igazolása a pályázó sportoló eredményeiről, a pályázó egyesületének vagy sportági szakszövetségének nyilatkozata a támogatás befogadásáról,
g) a támogatni kért tevékenység részletes leírása legfeljebb egy oldal terjedelemben,
h) nemzetközi versenyen való részvétel esetén versenykiírás,
i) a támogatni kért költségek részletes leírása, költségvetés készítése (bevételek és kiadások tervezése, önerő és az igényelt támogatás összege),
j) nyilatkozat arról, hogy

ja) a támogatást befogadó szervezetnek nincs köztartozása, és nem áll fenn tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben,
jb) a szervezet nem áll végelszámolás vagy felszámolás alatt, vele szemben csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló eljárás nincs folyamatban,

k) a szervezet a támogatás vonatkozásában adólevonási joggal rendelkezik-e,
l) a sportegyesület törvényes képviselője aláírási címpéldányának hiteles másolata,
m) az előző évről szóló beszámoló Országos Bírósági Hivatalnál történő letétbe helyezéséről szóló igazolás.1

1 A támogatási szerződés megkötéséig pótolható.

4.4. Egy pályázó egy pályázatot nyújthat be.
4.5. A támogatási időszak 2023. január 1-jétől 2023. december 31-éig tart.
5. A pályázható költségek:
a) Nemzetközi versenyen való részvétel közvetlen költségei

aa) nevezési díj, utazási és szállásköltség, szállítási költség (ebben a kategóriában a versenykiírás is a pályázat kötelező melléklete),
ab) a versenyt előkészítő edzőtáborban való részvétel költségei: programok, utazás és szállásköltség.Sportoló pályázó esetében az elszámolásnál a tényleges részvételt a nevezési díj befizetését igazoló számlával kell igazolni.

b) Versenyre való felkészülés, felkészítésA felkészüléshez szükséges sportlétesítmény bérleti díja (pl. uszoda, pálya, terem).Az elszámolásnál a bérleti szerződés hitelesített másolatát kell benyújtani.
c) Sporteszköz és sportruházat beszerzéseA pályázó versenyzéséhez, edzői tevékenységéhez szükséges, az adott sportághoz kapcsolódó sportruházat, sporteszközök vásárlása, bérlése, javíttatása, felúj itta tása.
6. A pályázati összeg nem használható fel:
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a) jutalmazásra, bér- és járulékkifizetésre,
b) étkezésre, reprezentációs költségekre,
c) személyi jellegű kiadásokra,
d) saját vagy az egyesület tulajdonában lévő gépjármű hivatalos célú használatának elszámolására, 
e) közterhek megfizetésére.
7. A pályázat benyújtásának helye, módja és határideje:A pályázatokat legkésőbb 2023. augusztus 2. napján (szerda) 16:00 óráig folyamatosan lehet benyújtani
a] az elektronikus azonosítással rendelkező szervezeteknek az e-papír szolgáltatás igénybevételével a BP10KER hivatali kapu címre,
b) személyesen a Kőbányai Polgármesteri Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályán (Budapest X. kerület, Szent László tér 29., 2. emelet 206-os szoba) vagy
c) postai úton a Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztályának címezve az 1102 Budapest, Szent László tér 29. címen. Postai benyújtás esetén a pályázatnak a fenti határidőig meg kell érkeznie a Hivatalba.A pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítás kérhető személyesen Nagy Attila sportreferenstől a +36 1 4338 266-os telefonszámon vagy a NagyAttila@kobanya.hu e-mail címen. A pályázati adatlap igényelhető a fenti e-mail címen vagy letölthető az Önkormányzat honlapjáról (www.kobanya.hu). Az adatlap másolható.
8. A pályázat elbírálásának menete:A pályázati feltételeknek nem megfelelő pályázat érvénytelen. Az adatlap hiányos kitöltése érvénytelenséget eredményez. A Hivatal szükség esetén a mellékletek tekintetében egy alkalommal elektronikus hiánypótlási felhívást ad ki határidő megjelölésével. A hiánypótlási határidő meghosszabbítására nincs lehetőség.A pályázatokat a Képviselő-testület Közművelődési Bizottsága a 2023. augusztusi ülésén bírálja el a keretösszeg erejéig. A Hivatal a döntést követően 2023. szeptember 5-éig e-mailben értesíti a pályázókat a pályázat eredményéről. A nyertes pályázó egyesületével vagy sportági szakszövetségével az Önkormányzat támogatási szerződést köt.
9. Az elszámolás módja, határideje:A pályázatban csak a támogatási időszakot terhelő költségekre vonatkozó számlák, bizonylatok számolhatók el, melyeknek kiállítási dátuma és teljesítési időpontja a támogatási időszakra esik, és amelyek pénzügyi teljesítése a támogatási határidő végéig megtörténik.A támogatással a támogatott program befejezését követő két hónapon belül, de legkésőbb 2024. január 22. napjáig kell elszámolni.A sportegyesület a támogatás lebonyolításában köteles az Önkormányzat képviselőjével együttműködni, az ellenőrzési munkát a megfelelő dokumentumok, számlák, a megvalósítást igazoló okmányok, bizonylatok rendelkezésre bocsátásával elősegíteni. A pályázó a fel nem használt vagy nem szabályosan felhasznált támogatási összeget köteles visszafizetni.Budapest, 2023. június D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal a pályázati felhívást elfogadta. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
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12. napirendi pont:
A kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk, a kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálása, 277. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. A pályázati felhívásunkat április hónapban megtettük. Egy 2 000 000 forintos keretösszeg áll rendelkezésre, amely szintén ez év december 31-éig terjedő időszakra történő támogatás. Itt maguk az Egyesületek 250 000 forintot kaphatnak, május 22-én este 18.00 óráig 8 érvényes pályázat érkezett be. A bizottsági tagok részére a táblázat ki lett küldve. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés ezzel kapcsolatosan, a pályázókkal, összeggel? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzunk meg döntésünket, a szavazást indítom.
81/2023. (VI. 20.) KMB határozat
a kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat elbírálásáról (8 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) megállapítja, hogy a kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett, az 1. mellékletben meghatározott pályázatok érvényesek.2. A Bizottság a kőbányai sportegyesületek 2023. évi sportcélú támogatására kiírt pályázat alapján az 1. mellékletben meghatározott sportszervezeteknek a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 22. sora (Sportcélú egyesületek pályázati tartaléka) terhére összesen 1 920 000 Ft összegben támogatást nyújt.3. A Bizottság felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződések megkötésére, az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

1. melléklet a 81/2023. [VI. 20.) KMB határozathoz

A kőbányai sportegyesületek 2023. évi támogatása

A B1. Sportszervezet neve, támogatott tevékenység Támogatási 
összeg2. Barcza Gedeon Sport Club sporteszközök (sakkóra, sakk-készlet, sakkvászon) 200 000 Ft

3. Big-BEM Táncsport Egyesület bírói és orvosi díj, érem, kupa 250 000 Ft
4. Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesület emblémázott versenydíjak (érmek), terembérleti díj 250 000 Ft
5. Grácia Fair Sportegyesület edzőtábori díjak (szállás, étkezés, terembérleti díj) 250000 Ft
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6.
Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek SzövetségeTeke, Tenisz, Természetbarát és Kőbányai Senior Sportok szakbizottságaicsoportos utazási költség, emblémázott versenydíjak, versenydíjak

250 000 Ft
7. LOMBIK Technikai Sportok Egyesülete nevezési díjak, játékengedélyek, szövetségi tagdíjak, versenydíjak, sporteszközök (lőszer, lőlap) 220 000 Ft
8. Marcipán Tánc és Fitnesz Közhasznú Sportegyesület terembérleti díjak 250000 Ft
9. SASOK Sport Egyesület sportcsarnok bérleti díja 250 000 Ft10. Összesen: 1 920 000 Ft

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadja a pályázati elbírálást. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
13. napirendi pont: 

A White Sharks Hockey Club 2023. évi támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Tizennegyedik (a meghívó szerint), a White Sharks Hockey Club 2023. évi támogatásának elszámolása, 278. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 4 000 000 forint működési célú támogatást nyújtottunk a White Sharks Hockey Klubnak, melyet 2023. január 1-jétől március 31-éig terjedő időszakra vonatkozó áram- és rendszerhasználati díjról szóló számlák kifizetésére használt fel. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdés, észrevétel az anyaggal kapcsolatosan? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket az elszámolásról. A szavazást indítom.
82/2023. (VI. 20.) KMB határozat
a White Sharks Hockey Club 2023. évi támogatásának elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a White Sharks Hockey Club 2023. évi 4 000 000 Ft összegű támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolását a Hockey Klubnak. A napirendi pontot lezárom, köszönöm.Az utolsó napirendi pont az érintett kérelmére zárt ülésen tárgyalható - a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § [2] bekezdés b) pontja alapján de ilyen 
jelzés nem érkezett, az ülés nyilvános keretek között folytatódik.

14. napirendi pont:
A Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai Csodafa Óvoda és a Kőbányai Gézengúz Óvoda 

intézményvezetői pályázatának elbírálása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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Elnök: És akkor most megkezdenénk a mai bizottsági ülésünk legnagyobb horderejű előterjesztését. Itt a Kőbányai Bóbita Óvoda, Kőbányai Csodafa Óvoda, Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetői pályázatainak elbírálása fog megtörténni. 2023. április 7-én jelentek meg a pályázatok a Belügyminisztérium állásportálján, a pályázat benyújtásának határideje 2023. május 30-a volt. A Képviselő-testület dönt, és utána pedig augusztus 1-jével fog az intézményvezetői állás érvényesülni, itt három óvoda esetében. A Kőbányai Csodafa Óvoda esetében Benedek Zoltánná jelenlegi óvodavezető a pályázó, a Kőbányai Bóbita Óvodában Blattner Edit jelenlegi óvodavezető a pályázó a következő öt évre, illetve a Kőbányai Gézengúz Óvoda esetében két pályázó van, Angyal Nóra a jelenlegi óvodavezető, illetve Egriné Andrási Krisztina, ő pedig korábban a Kékvirág Óvoda helyettese volt, most is óvodapedagógusként dolgozik, óvodavezető-helyettesként. Jó, meghallgatnánk akkor a pályázatokat. Első alkalommal pedig Benedek Zoltánnét, a Kőbányai Csodafa Óvoda pályázóját szólítanám itt. Nagy szeretettel köszöntelek, köszöntünk. Először is kívánod-e kiegészíteni a pályázatodat? Kérdés esetében pedig akkor tájékoztatsz minket. Én kérdeznék, jó? Marica, nagyon szeretem igazából itt az óvodavezetői pályázatok esetében ezeket az idézeteket, amiket feltesztek. Mit takar neked - csak röviden a kapcsolódó anyaghoz -, hogy az „olthatatlan vágy a végtelen tenger iránt"? Tehát magát az óvodát milyen szemlélet szerint vezeted? Hogyan gondolod ezt? Tehát Te, vagy úgymond idézőjelben a kapitány a hajón, de milyen tenger volt ez az óvoda itt az elmúlt öt évben, és milyen tenger lesz a következő öt évben?
Benedek Zoltánná: Köszönöm szépen. Az idézet ahhoz kapcsolódik, hogy minden óvodának van egy specialitása. A Csodafa Óvodának a múzeumpedagógia lett egy kiemelt területe, és ehhez kapcsolódóan elsősorban a humánerőforrásra fektettem nagyobb energiát, így az óvodapedagógusokra, majd a nevelőtestület többi tagját is bevontam ebbe a programba, ami nagyon sikeresen működik az elmúlt két évben, és a jövőben is ezt szeretném továbbvinni. Ebben a nevelési évben a Kőbányai Porcelángyárral ismerkedtünk meg. Először tehát a nevelőtestület, majd a csoportokban is megvalósultak a projektek. A bemutatófoglalkozásokat igényelték az óvodapedagógusok, ebben a nevelési évben három bemutatófoglalkozás is lezajlott, amelyre a POK vezetői is meghívott vendégek voltak, és elégedetten távoztak a bemutatót követően. Elégedettségi mérés alapján pedig a saját munkatársaim, és a legfontosabb pedig, hogy a partnerek, a szülők elégedettek voltak ezekkel a kitűzött céljainkkal és feladatainkkal. És a jövőben pedig a Szent László Templomot szeretnénk meglátogatni, és megismertetni egy kicsit közelebbről a gyerekekkel, majd az utolsó évben, az ötödik évben pedig az új Közlekedési Múzeum a célunk, és reméljük, hogy meg is valósul. Én, mint hajóskapitány ez a tengeren a célom.
Elnök: És Marica, mint kapitány a rövidtávú céljaid között két célod van folyamatban, egyrészt az óvoda honlapjának a naprakész működtetése. Működik most az óvoda honlapja? Mert látom, hogy a Facebook oldal működik.
Benedek Zoltánné: Igen, tökéletesen működnek a Facebook csoportok is, minden csoportnak van saját Facebook csoportja, és van külön egy Kőbányai Csodafa Facebook csoport.
Elnök: A honlap? Annak a fejlesztését írtad ki, naprakész működtetését rövidtávon. Ezt szeretném megkérdezni, valamint az információáramlás, illetve az Alapítvány?
Benedek Zoltánné: Igen, tehát az információáramlás a Facebookon és a honlapon. A honlap folyamatos fejlesztés alatt van, mert ugye a törvényi módosítások alapján mindig valamit újítani és módosítani kell ezen a honlapon. Tessék? (Az elnök mikrofon nélküli hozzászólására} Igen, igen, és ezeket mindig naprakészen kell, naprakészen áll a honlapunk. Az alapítványunkat elkezdtük, az Alapítványnak a létrehozását. Különböző akadályokba ütköztünk a megvalósítása során és most, hogy létrejött ez a Kőbányai - Gyerekekért Egyesület Alapítványa? - Ovis Gyermekekért Alapítvány, ezért úgy gondoltam, hogy talán ebben megtaláljuk az utunkat.
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Elnök: Jó, és az információáramlás az intézményen belül?
Benedek Zoltánná: Az információáramlást említettem a Facebook csoportokon, ezen nagyon gyorsan halad az információáramlás, egyébként pedig minden hétfőn értekezletet tartunk, ahol megvitatjuk vagy megbeszéljük a következő évre vonatkozó programokat és a feladatainkat. Három óvodapedagógus van még PEDl-ben, akiknek most kötelező lesz már a PED2-be való minősül, és a többiek már a PED2-ben vannak, és én mesterpedagógus vagyok. Jelen pillanatban így van ez elosztás, aztán várjuk, hogy mi lesz a törvénymódosítással a változtatás. (Az elnök 
mikrofon nélküli hozzászólására) Én mester igen, és a jövőben pedig mestervezetőként szeretném majd továbbképezni magamat egy 2 féléves képzésen. Nálunk vegyes csoportok vannak, és ugye a beiratkozó kiscsoportosok azok szeptember 4-étől remélhetőleg beszoktatásra jönnek az intézménybe. Nyáron felújítási munkálatok lesznek, úgyhogy ezekre koncentrálunk most, erre a feladatra, ezért már megtartottuk a 0. szülői értekezletet az új szülők számára. A gyerekek megismerkedtek már, az új kiscsoportos gyerekek az intézménnyel. Szeptembertől hét csoport lesz, 189 a befogadó létszámunk. Egyelőre még nem vagyunk teljes létszámmal, de még nyáron folyamatosan történik beiratkozás és költözködés, úgyhogy még változik ez a létszám. 
(Az elnök mikrofon nélküli hozzászólására) Nem, az Aprók Háza Óvodával nagyon jó a kapcsolat. Az óvodavezetővel megbeszéltük már előre, hogy hogyan mennek a folyamatok. (Az elnök 
mikrofon nélküli hozzászólására) Egyszerre, ez nagyon nagy szervezést igényel mind a kettőnk részére, de az Évi teljesen mellettem áll ebben, és én is kiegészítem abban, hogy ez valamennyi intézmény számára megfelelő legyen az eszközökkel kapcsolatban.
Elnök: Nagyon jó, köszönöm. Még egy kérdésem lenne, az óvodapedagógusok, illetve a munkavállalók életkori megoszlása.
Benedek Zoltánné: Az óvodapedagógusokkal - bal kézzel lekopogom, középső ujjammal - egyelőre jól állok létszámilag. Amikor már elkövetkezik ez a nyugdíjas időszak, az már hamarosan, tehát öt éven belül nagy lesz a fluktuáció és a nyugdíjba vonulás, jelen pillanatban azonban még ez működőképes, és jól működik az óvoda. Nagyon jó szakemberek, nagyon jó szakmai tudással rendelkező óvodapedagógusokkal dolgozok együtt, és ettől vált sikeressé is az elmúlt öt évem. Nemcsak én voltam ebben nagyon jó, hanem a környezetemben dolgozók is, és szeretném megköszönni mindazoknak az önkormányzati dolgozóknak, akik segítették a munkámat, mert anélkül nem lett volna ez a siker, amit elértem. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdésük? Megadom a szót Marksteinné Molnár Juliannának, parancsolj.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Először is nem csak hozzászólva szeretném mondani, hogy mind a négy pályázatot elolvasva én nagyon magas színvonalúnak tartom, és nagyon értékes vezetői programot dolgoztatok ki mind a négyen. Rendkívül jó volt olvasni és azt látom, hogy mindannyian kiemeltetek két területet, ami ugye jelentős. Tehát én a szakmai programra szeretnék kitérni. Ami manapság nagyon sarkosan jelenik meg az óvodában, ez a különleges bánásmódot igénylő gyermekek helyzete, ugye a két véglet, a tehetséges gyerekek, illetve az SN1, BTMN-es problémás gyerekek, összegezve a kérdést. Én örömmel láttam, hogy a Te programodban is megjelenik ez a kérdés. (Fölteszem a szemüvegem, mert úgy látom), ez a folyamatos konzultáció a különleges bánásmódot igénylő gyermekek optimális fejlesztése érdekében. Ezt egy picit továbbgondolva azt szeretném kérdezni, hogy ez a folyamatos konzultáció ez mit takar, esetleg team munkába gondolkoztok, vagy beleértve a szülők bevonását a fejlesztő programokba, annak az egyéni fejlesztési terv elfogadásával? Tehát, hogy ezt ti hogyan valósítják meg, a ti óvodátokban ez, hogy néz ki?
Benedek Zoltánné: Először is az óvodapedagógusok munkáját kiegészítik a fejlesztőpedagógus, az óvodapszichológus, utazógyógypedagógusok, tehát szakemberekkel mi nagyon jól el vagyunk 
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látva. Az óvodapedagógusok felmérik a gyerekeket, és ez a személyiségi anyagokba van benne. Azokkal a gyerekekkel, akikkel külön kell foglalkozni, az óvodapszichológusunk nyújt segítséget, és ők egy ilyen teamben valóban, az óvodapedagógus, a szülő és a pszichológus közösen próbál megoldást keresni a felmerülő problémákra. Problémák azok mindig vannak, folyamatosan, tehát ezeket a feladatokat együtt, közösen oldják meg.
Marksteinné Molnár Julianna: Folytatnám, ha megengeded, és a tehetségek helyzete? Ez nálatok hogyan alakul a tehetséggondozás, illetve a sajátos arculatot hogyan tudjátok kommunikálni kifelé? Én rendkívül fontosnak tartom az intézmény kifelé irányuló kommunikációját, hiszen érdekünk is az, hogy valamennyi kőbányai gyermek Kőbányán találja meg azt az óvodát, ami az ő egyéniségéhez, illetve a családi elvárásokhoz illeszkedik. Köszönöm.
Benedek Zoltánná: A tehetséges gyerekeket szintén az óvodapedagógusok mérik fel. Most nagy lehetőség volt nekünk a falmászó program. Az intézményünk részt vett ebben, és én is elkísértem a gyerekeket, és vártam, hogy mi fog történni biztosítás nélkül, és mire körbenéztem, már minden gyerek fölmászott a falra. És mivel én is utána olvastam, hogy ez milyen félelmeket old fel - nekem volt egy csípőprotézis műtétem, és ez a félelem valahogy nem oldódott föl, mindig így vigyáztam -, és mikor fölmásztam én is biztosíték nélkül ezen a mászófalon, akkor éreztem, hogy valami megváltozott, és ez látszott a gyerekeken is, ez az önfeledt mozgás. Tehát akinek a mozgásban volt tehetsége, itt nagyon jól ki tudta magát élni ebben a feladatban, aki korcsolyázni szeretett volna, akkor azt elhoztuk korcsolyázni ide a jégpályára, az is nagyon sokat fejlesztette a gyerekeket, akinek pedig egyéb zenei vonalon volt esetleg tehetsége, annak pedig a Gryllus Vilmos koncert volt az óvodában kétszer megszervezve, de külön foglalkoznak vele az óvodapedagógusok, a különleges tehetséges gyerekekkel a csoportokban. A kifelé irányuló kommunikáció elsősorban a Facebook csoportokban valósul meg, és ezekből visszajelzések is jönnek a szülőktől, hogy nagyon elégedettek, hogy gyors információkat kapnak a gyerekekről, amit a csoportokban tevékenykednek, és az óvodában megvalósuló programokról is.
Elnök: Köszönjük szépen. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdésük? Úgy látom nincs, akkor köszönöm szépen Benedek Zoltánná, Maricának a kiegészítését a pályázathoz. Sorban meghallgatnánk a jelölteket, és utána meghozná a döntést a Bizottság. Következőre pedig szólítanám Blattner Editet, a Kőbányai Bóbita Óvoda jelenlegi intézményvezetőjét, pályázóját. Szeretettel köszöntelek kedves Edit! Én folytatnám akkor a megkezdett utamat, szokásképpen szeretem olvasni ezeket az idézeteket. Hiszel magadban, azt írtad magában az idézettel, illetve a kompetenciák esetében. Tehát hogy, a dolgozókat hogyan tudod motiválni, hogy többet álmodjanak, nagyon jót tegyenek, mert akkor Te jó vezető vagy? így telt az elmúlt öt év, úgy érzed?
Blattner Edit: Igen, én úgy érzem, hogy így telt az elmúlt öt év és az előző öt évek is. Én azt gondolom, hogy egy nagyon biztos, és nagy szakmai tudással rendelkező jó közösség áll mögöttem, és könnyű helyzetben vagyok így egyébként, mert egy támogató közösséggel nagyon könnyű csodákat csinálni. És én azt gondolom, hogy a mai helyzetben, a mai szülőknek, és leginkább az óvodás korú gyerekeknek a biztonság és az állandóság egy nagyon fontos szempont. Az óvodaválasztás szempontjából is egy fontos szempont, és én azt gondolom, hogy ha én pozitívan állok a dolgokhoz, és pozitív jövőképet vetítek a kollegáim elé, akkor ők is így fognak viszonyulni mindenhez. így azért sokkal könnyebb a mindennapokat végigcsinálni, és minden célt elérni, amit kitűztünk magunknak.
Elnök: Köszönöm szépen Edit. Folytatnám akkor, kérdezném, hogy maga a dolgozók esetében, tehát a PEDÍ, PED2, mesterpedagógus, ez hogyan oszlik meg? Mennyi a létszám ebből, PEDÍ, PED2, mesterből?
Blattner Edit: Gyakornokunk két fő van, most gyermekáldás elé nézett két kollegánk, és így egy 
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kicsit változott az összetétel. PEDl-es kollegák közül ketten így most tartósan távol vannak, és fiatal gyakornok kollegák jöttek az ő helyükre. Ahogy írtam a pályázatomban is, leginkább úgy próbálom megoldania a pedagógushiányt, az üres álláshelyek betöltését, hogy akik nálunk hosszú szakmai gyakorlatukat töltik kollegák, őket próbáljuk motiválni, hogy a pályán maradjanak, és egy pozitív jövőképet mutatni a számukra, és ez most sikerült is idén megint. Tehát olyan kollegák töltötték be ezeket a megüresedő álláshelyeket, akik nálunk töltötték szakmai gyakorlatukat. így most két gyakornokunk van, heten vagyunk pedagógus 2- kategóriában, és a többiek pedig pedagógus 1-ben. Mesterpedagógus nálunk nincsen.
Elnök: Mesterpedagógus nincs, PED2 van. Jó, köszönöm szépen. Maga akkor a nevelési év, hány csoporttal indultok?
Blattner Edit: Hat csoporttal indulunk, és elég magas csoportlétszámmal fogunk indulni. Vegyes és egy életkorú csoportok is lesznek.
Elnök: Beiskolázással kapcsolatosan?
Blattner Edit: Nagyon sok a beilleszkedési, tanulási, magatartási zavarral küzdő kisgyermekünk. Az ő esetükben a Szakszolgálat szinte minden esetben felmentést javasolt a beiskolázás alól. Az azt jelenti, hogy 19 gyermek maradt így a Szakszolgálat javaslatára további egy évet óvodában, és jó néhányan az Oktatási Hivatal véleménye alapján szülői kérésre. így egy komplett, 25 fős csoportunk lesz, akik évismétlős nagycsoportosok lesznek. Egy komplett csoport, így van. Nagyon sok.
Elnök: Kérdezném, itt az intézmény belső kommunikációja jól megvalósul az óvodán belül?
Blattner Edit: Én azt gondolom, hogy igen. Azt gondolom igen, ez egy pár évvel ezelőtt, egy 5-6 évvel ezelőtt fejlesztendő terület volt számomra, és nekem a covid, a sok negatívum mellett ez pozitívumként hatott az én munkámra. Nagyon nagy hangsúlyt kellett helyezni a belső kommunikációra, az információáramlásra intézményen belül is, intézményen kívül is a szülők felé, és én azt gondolom, hogy ezt is sikerült úgy megugrani, hogy az akkor bevált formákat megtartva, és továbbfejlesztve én azt gondolom, hogy egy jó információáramlás van az intézményen belül is.
Elnök: Jó, és még írtad itt rövid, úgymond rövid-, közép-, hosszútávú, tehát a teljesítményértékelési rendszer felülvizsgálata, majd annak szükség szerinti átalakítása, majd módosítása?
Blattner Edit: így van. Várjuk az új törvény hatálybalépését, és ennek függvényében fogjuk megtenni ezeket a lépéseket. Ugye a tervezetet már olvastuk, abban benne vannak ezek a javaslatok. Én addig nem mertem semmilyen konkrétum lépést megtenni, amíg nem látjuk majd, hogy mi az, ami számunkra elvárás lesz, és megvalósítandó feladat. Akkor, ahogy ezt már fogjuk tudni, hogy mit tartalmaz konkrétan az új törvény, akkor fogjuk ezeket a módosításokat megtenni.
Elnök: Rendben, köszönöm szépen Edit. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdés? Igen, megadnám a szót Marksteinné Molnár Julianna képviselőasszonynak, parancsolj Juli.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Hát az egyik kedvenc óvodám, ugye a lányom idejárt annak idején. Tehát látom, az udvar azért azóta nem sokat változott, de nem erre kérdeznék rá, hanem nálatok is ugye megjelenik a gyerekeknél a két véglet, a tehetséges gyerek, illetve az SNI, BTMN-es gyermek. Az ő esetükben ti ezt a problémát, illetve ezt az örömöt - mert egy tehetséges gyerek is öröm - hogyan tudjátok megoldani? Láttam, hogy nagyon sok mozgásos 
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programot vezettetek be, láttam megjelenik a Mozgáskotta módszer is. Ugye ez mindkét esetben az integrációt, az inkluzív szemléletet komolyan segíti, és arra kérdeznék rá, hogy nálatok ez az intézmény hagyományára építve hogyan jelenik meg? Ti is team-munkában gondolkoztok, vagy egyáltalán a tehetséget, illetve a másik végletet hogyan kezelitek? Köszönöm.
Blattner Edit: A tehetséges gyermekek esetében tehetségműhelyeink vannak. Ezek a műhelyek bővültek ebben az évben a Kosárpalánta mozgásfejlesztő tehetségműhellyel. A Magyar Kosárlabda Szövetségnél pályáztunk erre a programra, akik eszközt biztosítottak az intézménynek arra az időszakra, amíg a programot használjuk, továbbképzést a kollegák számára, és segítik a műhely működését folyamatosan. Egy három vagy négy héttel ezelőtt voltak kinn a Magyar Kosárlabda Szövetségtől ellenőrizni a műhely működését, és nagyon pozitívan ítélték meg a kolleganők munkáját. A gyerekek nagyon szeretik ezt a műhelyfoglalkozást. Igyekszünk olyan tehetségműhelyeket működtetni, amik az egészséges életmóddal és a mozgással kapcsolatosak. A másik műhelyünk, ami most már évek óta működik, az az így tedd rá! táncos program alkalmazásával működik. Azt is nagyon szeretik a gyerekek, valamint egyre többen vesznek részt a sakk-foglalkozáson, és azt gondolom, hogy elég ígéretesek és ügyesek a mi sakkozó gyerekeink. A kerületben hosszú éveken keresztül volt sakkverseny, ott is eredményesen szerepeltek, és büszkén elmondhatom, hogy van egy olyan kis volt óvodásunk, aki a Szervátiusz Általános Iskolában folytatta meg tanulmányait, és most országos bajnokságot nyert Sakkolimpián, úgyhogy én nagyon büszke vagyok rájuk, és valahol nálunk kezdte el megszeretni a sakkot. Az SNI-s, BTMN-es gyerekekkel kapcsolatban mi is teamben dolgozunk. Én nagyon fontosnak tartom az együttműködést a fejlesztőkollegákkal, és én azt gondolom, hogy szerencsések vagyunk, mert mind az intézményen belül dolgozó szakemberek, fejlesztőpedagógust értem itt, az óvodapszichológust, nagyon jól tudunk együtt dolgozni, de ugyanezt mondhatom a Szakszolgálattól érkező kollegákra, tehát a logopédusra is, és az utazógyógypedagógusra is. Rendszeresen szoktunk konzultálni, a konzultációkban a szülők is részt szoktak venni. Nem minden alkalommal természetesen, de például egy felülvizsgálati időszak előtt mindenképpen konzultálunk együtt a szülőkkel, és ezeken a megbeszéléseken mindannyian részt szoktunk venni. Ez nálunk így eredményesen szokott működni.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen, akkor folytatom a kérdésfelvetést. Igen, rendkívül fontos ugye, mert a szülő egész életén keresztül kíséri a gyermeket, nyilván nagyon fontos, hogy a team-munkában ők is benne legyenek. Ezt örömmel hallom, és tőled is szeretném kérdezni a kifelé irányuló kommunikációt. Én a PR-ra rendkívül nagy hangsúlyt fektetek, mert nagyon fontos, hogy a környéken, és picit távolabb élő gyerekek kőbányai óvodát válasszanak azért, mert megfelel az igényeiknek, mert jó oda járni. Hogy ez ügyben mit tudtok tenni?
Blattner Edit: Igyekszünk megfelelni az elvárásoknak. Rendkívül sok programot szerveznünk a hozzánk járó szülőknek, gyermekeknek, kerületi programokban is rendszeresen részt veszünk és megmutatjuk magunkat. Többek között például most a Kihívás Napján is részt vettünk, az egész közösségünk, az összes gyermek is, és a dolgozók is kapcsolódtak ehhez a programhoz. Én azt gondolom, hogy nagyon fontos az, hogy egy biztos hátteret biztosítsunk az intézményen belül. Tehát nem kínálunk csodadolgokat, mindig azt biztosítjuk a szülők számára, amit egy óvodától elvárnak. Tehát a nyugalmat, a családias légkört, a befogadó légkört, az inkluzív nevelést. Én azt gondolom, hogy a mai világban ez nagyon fontos, amellett persze mindig próbálunk valami pluszt, és egy kis innovációt becsempészni a hétköznapokba, de én azt gondolom, hogy a szülők ezt értékelik, és én szerintem elég nagy számú jelentkezés, érdeklődő van az óvodánk iránt. Nyitva van a kapu, bármikor be lehet jönni, bármikor körbe lehet nézni. Nyílt napokat szervezünk, óvónénikkel meg lehet ismerkedni, a mi működésünkkel, a programokkal meg lehet ismerkedni. A honlapunkat mi is újítottuk, pályáztunk az Okosóvoda Programra, és mi nagyon szerettük az előző honlapunkat, mert nagyon szülőbarát volt én azt gondolom, de a jogszabályi elvárásoknak nem felelt meg 100%-ban, ezért muszáj volt új honlapfelületet készítenünk, és igyekeztünk olyan honlapot elkészíteni, ami mind a két oldalnak megfelel. Szülőbarát is, de ugyanakkor a jogszabályi elvárásoknak is megfelel, és azt gondolom, 
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hogy a honlapunkon is mindent lehet látni, ami az óvodánkkal kapcsolatos. Facebook oldalunk még nincs, de tervezzük, hogy szeptembertől lesz.
Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést, és Radványi Gábor alpolgármester úr szeretne kérdezni. Megadom a szót, parancsolj.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Én nem kérdezni szeretnék, inkább véleményt mondani, vagy ha kell értékelni talán. Julika azt mondta, hogy kedvenc óvodája, én ilyet politikai okok miatt nem mondok, mert itt van még több óvodavezető, és lehet, hogy ők megsértődnének, hogyha én azt mondanám, hogy kedvenc óvodám. Inkább csak azt mondanám, hogy a fiam 21 évvel ezelőtt ebbe az óvodába járt, a köznevelésben az első intézmény, ahol jelen volt. Editnek a lányával talán csoporttársak is voltak, nem emlékszem a csoport nevére - piros? Jó, ez volt bennem, csak nem mertem mondani, mert hátha rosszat mondok -, de piros csoportba. Akkor Edit, akkor is fiatal óvónőként ott volt, nem volt még vezető. Akkor Borsodi Ilike volt a vezető az óvodában, és azt kell, hogy mondjam, hogy Borsodi Ilikének sok egyéb érdeme mellett a legnagyobb érdeme az, hogy olyan utódot nevelt ki, mint amilyen Edit, Te vagy. És most már fenntartóként nézve, vagy városi vezetőként nézve azt látjuk tényleg az óvodában, hogy jó kezekben van. Nagyon jó kezekben, és ahogy itt elmondtad, hogyha Kihívás napja van, akkor Kihívás napja, ha karácsonyfát kell éppen feldíszíteni és ott a gyerekekkel részt kell venni egy műsoron, akkor ott vagytok. Tehát bármikor jöttök, és azt látom rajtatok, az óvodán, hogy ezt nem úgy élitek meg hogy kényszer, hanem ez egy lehetőség, hogy az óvoda szerepeljen, és az Önkormányzat kérésére mindig örömmel jöttök. Ezt jó látni, úgyhogy, hát 21 évvel ezelőtt volt az az első találkozásunk, kívánjak-e még 21 évet magunknak? [Nevetve) Nem tudom, de további jó munkát Neked!
Elnök: Köszönjük szépen kedves Edit a kiegészítést. Köszönöm szépen, és akkor meghallgatnánk a további pályázókat is. Jó, és most a Gézengúz Óvodával folytatnánk a pályázatok esetében, a mostani intézményvezetőt, Angyal Nórát szólítanám. Kívánod-e kiegészíteni vagy kérdések? Nem kívánod. Jó, köszönöm, akkor én folytatnám itt a megkezdett kérdéseket. Tehát neked a pályázati részben amit mondtál, tehát a társaid sikere volt neked a legfontosabb, ahogy itt leírod az idézetben. Maga az átalakulás 2022. augusztus 1-jétől kapcsolódóan hogyan valósult meg itt a két intézménynél a beolvadásból kifolyóan, itt az együttműködés, a kommunikáció, az információáramlás? Erről, ha röviden tájékoztatnál, hogy a társak sikere, hogy valósult itt meg?
Angyal Nóra: Köszönöm szépen. Nem volt könnyű a nevelési év kezdete, de most már nagyon nyugodtan ülök itt, hiszen sikerült egy olyan csapatot kiépíteni, akik itt vannak mögöttem, és támogatnak. Nehéz nevelési év volt, meg kellett oldani rögtön a nevelési év elején az óvodapedagógus hiányt, többen távoztak az intézményből. Nagy szerencsémre sikerült az összes távozó pedagógust pótolni. Jelenleg azt mondom, stabil a pedagógusállományunk, ami annak is köszönhető, hogy nagyon sokan nyugdíj mellett döntöttek úgy, hogy visszajönnek dolgozni, írtam a pályázatomban, hogy számomra rendkívül fontos, hogy ezek a kollegák itt vannak, hiszen a szakmai tudásuk, a szakmai hozzáállásuk, az alázatuk az példaértékű, és nélkülük nem tudnánk az intézményt működtetni. Emellett van három gyakornok is, de az életkor aránya az inkább az ötvenes korosztály körül van nálunk jelenleg. Úgyhogy jelenleg én azt gondolom, hogy minden szépen halad úgy, ahogy elterveztük. Azért is írtam azt az idézetet, hogy nekem, mint vezetőnek nem elől van a helyem, tehát én szeretem hátulról irányítani a dolgukat, és most azt kell mondjam, hogy könnyű helyzetben vagyok, mert olyan kollegáim vannak, akik vevők erre, isszák a szavaimat, tehát hogy ilyen légkörben nagyon jó dolgozni.
Elnök: Jó, köszönöm szépen, de akkor, ahogy mondtad, tehát igazából nagyszámú távozás volt, és ezt nyugdíjas kollegákkal tudtad feltölteni?
Angyal Nóra: Nyugdíjasokkal is. Vettem föl gyakornokot is, vettem föl 30 évest, 40 évest, tehát 
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több kolléga elment. Többen mentek nyugdíjba is, most is van jelenleg, aki éppen a felmentési idejét tölti. Hét nyugdíjas kollegát alkalmazok jelen pillanatban a 24-ből, tehát az nem olyan,
Elnök: Jó, köszönöm szépen. A másik pedig, amit szeretnék kérdezni szintén a minősítési rendszer esetében, tehát a PED1, PED2, mesterpedagógus, hogy milyen végzettséggel rendelkeznek, és itt az intézménynek úgymond a szakmai kompetenciái hogyan valósulnak meg? Mint vezető, milyen példával jársz elől?
Angyal Nóra: Mivel a nyugdíjasaink, akik visszajöttek szinte mindenki PED2-vel rendelkezik, ezért elég szép számokat tudunk mutatni. Említettem, három gyakornokunk van, PEDl-es kollegák pedig most hárman pályáztak PED2-re, tehát szeretnék ezt megcsinálni, attól függetlenül is, hogy a státusztörvény-tervezetben ugye szerepelt, hogy nem lesz kötelező, csak a gyakornokoknak, de ettől függetlenül a kollegák úgy döntöttek, hogy ezt megteszik.
Elnök: Mesterpedagógus?
Angyal Nóra: Nálunk nincsen mesterpedagógus az intézményben. Hát van, a Czanka Lajosné, mint 14-órás nyugdíjas, ő mesterpedagógus, ő is ott van az intézményben. Ő is segíti a munkánkat, ugye azokat az álláshelyeket, amelyeket nem sikerült teljes állású pedagógusokkal betölteni, azt 14 órában látják el.
Elnök: És Nóri, neked a minősítésed?
Angyal Nóra: Én is most adtam be PED2-re a minősítésemet.
Elnök: Tehát akkor most PEDl-ből PED2. Jó. Egy rövid kérdés lenne, maga, amit kértem még, itt a beiskolázás, illetve a csoportok, mennyivel vagytok? Illetve írtad, hogy óvodánk jó hírnevének megőrzése. Ez tehát, mint rövidtávú célok, ez mit takar, annyira megcsorbult a hírneve?
Angyal Nóra: Nagyon jó az óvodánk hírneve, és azért írtam, hogy ez továbbra is. Én egy nagyon jó óvodát vettem át öt és fél évvel ezelőtt az előző vezetőtől, és akkor is arra törekedtem, hogy azt a színvonalat, amit ő kialakított, biztosított, azt próbáljuk megtartani. Nem számítottunk olyan nehézségekre, hogy az óvodapedagógus hiány, hiszen ez 5-6 éve kezdődött, legalábbis itt ebben az intézményben, viszont a visszajelzések a szülőktől, tehát tudjuk, hogy szeretik az óvodánkat. Ez a kollegákat is megerősíti, engem is megerősítenek, tehát napi szinten kapjuk a megerősítést ezzel kapcsolatban.
Elnök: És a beiskolázás, illetve milyen létszámmal, hány csoporttal indultok?
Angyal Nóra: Igen, ugye az összevonás miatt mi most jelenleg 10 csoporttal működünk. 11 csoport lenne, de egy csoport most szünetel. Közel azt mondom, hogy teltházzal vagyunk, és a szeptemberi nevelési évet is jelen pillanatban úgy indítjuk, hogy a székhelyen 12 darab helyünk van, a tagóvodában pedig 15, de ugye most zajlanak a felülvizsgálatok, és több gyerekünk már várható, hogy SNI-ssé válik, tehát ezek a számok majd változni fognak. Magas az SNI és a BTMN- es gyerekek száma így a Gyárdűlő területén.
Elnök: Köszönöm szépen. Megadom a szót Marksteinné Molnár Juliannának, parancsoljon.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Hát akkor először is azzal kezdem, hogy elfogult vagyok az óvodával, akár a Zágrábi úti résszel, hiszen a fiam odajárt éveken keresztül, nagy szerelme még ugye az Éva néni, és az unokám pedig a Kékvirág Óvodába járt. Tehát elég naprakész kapcsolatban álltam éveken keresztül mindkét óvodával. Itt a beolvadás miatt ugye elég sok mindent meg kellett oldani, és hát nyilván ez nem egy rövidtávú program, hanem egy 
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hosszútávú folyamat. Úgy megújulni, hogy a hagyományok megmaradjanak azt hiszem, ez egy igen nehéz kérdés. Az egyik kérdésem erre irányul, hogy hogyan sikerül ezt megoldani? Mert mindkét intézménynek volt, és gondolom van egy sajátos arculata, amit nyilván szerencsés lenne megőrizni, illetve továbbfejleszteni, továbbvinni. És hát ehhez kapcsolódik a másik kérdés ugye, a különleges bánásmódot igénylő gyermekek köre, az SNI, BTMN-es, és a tehetséges gyerekek gondozása? És hát a standard kérdésem, a kifelé irányuló kommunikáció. Nem győzöm hangsúlyozni, hogy mennyire fontos, hogy a környezet, a szülők megismerjék az adott intézményben zajló munkát, szemléletet. Itt, ezen a területen talán még hangsúlyosabb, hiszen olyan családok költöznek ide be, illetve költöztek be erre a területre, akiknek nincs konkrét információjuk Kőbányáról. Újak, ugye egy újszülöttnek minden vicc új. Szóval, hogy tudtok itt megjelenni? Tehát ez a kérdés köre.
Angyal Nóra: Hát először is, amikor ugye összeállítottuk nyáron a munkatervet, akkor pontosan arra törekedtünk, hogy mindkét helyen megmaradjanak azok a programok, amik eddig is voltak. Semmin nem változtattunk. így most, egy nevelési év távlatából ezt felül kell vizsgálnunk. Vannak olyan programok, amelyeket megfogunk tartani, mert értékesek, van, amit átalakítunk. Úgyhogy ezek a hagyományok, amik voltak mindkét intézményben, ezek meg fognak maradni, de most ebben az évben duplán volt minden, tehát inkább átfogjuk majd kicsit dolgozni ezeket a hagyományainkat. Ami újítás volt a Kékvirág Tagóvodában az az, hogy beengedtük egy kicsit jobban a szülőket, többszülős programot szerveztünk, barkács délutánokat, mert úgy gondoltuk, hogy fontos, hogy megismerjük egymást. Sok volt az új ember, én is, mint új ember kerültem oda. Tehát, ez volt az egyik nagyon fontos szempont, hogy minél jobban bevonjuk, beengedjük a szülőket, ami sikerült is, hiszen rengeteget segítenek nekünk a szülők. A pályázatomban is írtam, hogy a felújításokban szívesen részt vesznek, pakolásokban, illetve bármire, amire az óvónénik vagy én, vagy a tagintézményvezető megkéri. SNI-s gyerekek, ugye a Kékvirág Tagóvodában még a beszédfogyatékos gyerekek mai napig még vannak, és még a következő nevelési évben is három kisgyermek még egy évet marad az óvodában, így az ők ellátása is megtörténik utazógyógypedagógus, illetve logopédus által. Illetve ezenkívül autista gyerekeket, Down- szindrómás gyerekeket fogadunk, és nagyon sok a kevert specifikus zavarral jelentkező gyerkőc is. Most a Gézengúzban, a székhelyen van egy olyan csoport, ahol a 24 főből 11 gyerek BTMN-es. Elég nagy terhet ró az óvodapedagógusra, de a gyerekek itt vannak közöttünk, és nagyon jó szakembergárda áll mögöttünk, és próbáljuk az óvónéniket minél jobban segíteni. És a harmadik kérdésre is, hogy válaszoljak, az pedig, hogy hogyan mutatjuk meg magunkat. Ahogy Alpolgármester úr is mondta, minden ilyen rendezvényen, hogy karácsonyfadíszítés, májusfaállítás, teljes gyermeklétszámmal és pedagóguslétszámmal mi mindig örömmel részt vettünk. Megbeszélték egymás között a kollegák, hogy mit készítünk, milyen verseket, milyen dallal. Van egy kollegánk, aki több hangszeren is játszik, és akkor zenei kísérettel mi próbáltunk is, tehát hogy azt gondolom, hogy ez is egyfajta, hogy mutassuk meg magunkat, hogy mi egyek vagyunk. És én is végiggörgettem itt a Kőbánya oldalt, meg mindenféle oldalakat, és jó érzés volt látni azt a sok gyerkőcöt, aki ott állt, és készült, és jól érezte magát. Ezenkívül említettem, hogy jó a hírünk, a szülők egymás között átadják ezeket a pozitív tapasztalatokat. Ugye lakópark van körülöttünk, nagyon sokan élnek egy-egy területen, egy-egy közösségben, és pont tegnap volt egy ilyen példa, hogy az udvaron voltunk a gyerekekkel, és jött egy anyuka egy picike gyerekkel és mondta, hogy ő nem ismer engem, de ön a Nóri néni. Mondtam, hogy igen, és hogy ő mindenképpen ebbe az óvodába fogja íratni a gyerekét, merthogy annyi jó dolgot hallott, és hogy milyen sok színes program van a gyerekek számára. Ezenkívül nekünk sincs ilyen Facebook csoportunk ilyen nyílt, de minden csoportnak van saját Facebook csoportja, ahol az óvónénik heti rendszerességgel osztanak meg a gyerekek heti életükről dolgokat, ilyen spontán képeket, ami szerintem nagyon jó, mert még jobban belelátnak, hogy mi készül, mit is csinál a gyermekük egész nap az óvodában, hiszen van olyan gyerkőc, aki 10 órát is bent tartózkodik. Úgyhogy, így ezek azok a lehetőségek. Sportversenyeken mindig részt veszünk, pályázatokon, most a legutóbb a Sok Egyesület pályázatán is részt vettünk, ahol nagyon szép eredményeket értünk el, és ebbe is például bevontuk a családokat. Tehát a családok készítették ezeket a környezettudatos, fenntartható játékokat, eszközöket. Megkértük őket, és egy hétvégén még mi magunk is 
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meglepődtünk, hogy azt gondoltuk, hogy majd egy pár darab fog beérkezni és ellepte az óvodát a mindenféle klassz ötlet. Még mi is csemegéztünk belőle, amit megtartottunk a csoportba. Tehát számomra ez a legfontosabb, hogy a szülőket megnyerni, bevonni, mert hogyha, ahogy itt is hallom, hogy még 20 év után is, meg 21 év után is milyen meleg szívvel emlékeznek az óvodáról, én azt gondolom, hogy ez nagyon fontos, és én nagyon nyugodtan ülök itt, és nagyon boldog vagyok, mert én egy szerető közösségben, és egy szerető szülői csapattal tudok dolgozni.
Elnök: Köszönjük szépen. Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak. Parancsolj, Gábor.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Lehet, hogy egy kicsit direkt lesz a kérdésem. Én tavaly tavasszal, május környékén, amikor ez az összevonási dolog volt, akkor ott voltam azon a szülői fórumon, ahol a Kékvirág és a másik óvodában is, a Gézengúzban is jelen voltunk, és hát elég puskaporos volt a hangulat. Mint az integrációért felelős óvodavezető, hogy látod, hogy ez a puskapor illat, szag, ez eloszlott, és béke van, vagy pedig vannak még illatok vagy szagok?
Angyal Nóra: Teljesen nyugodtan mondom, hogy béke és nyugalom van az intézményben. Mindegy, hogy melyik helyen vagyok, helyszínen, nem érzek problémát. Vagy ha van, akkor jelezzétek, én nem tudok róla, felém nem érkezett. Csak pozitív dolgokat, megerősítéseket kapunk, és mondom, nemcsak én, hangsúlyozom, hanem a kollegák a kertész bácsitól egészen az óvodatitkárig. És most volt egy nagy intézményi tanfelügyeletünk, nem tudok még az eredményéről beszámolni, hiszen ugye 15 nap, és a többi, tehát még az nem telt le, de nagyon jó véleményt mondtak a kijövő szakértők. Nagyon sok pozitív dolgot kaptak a kollegáim, és tizenkét szülő el is jött erre az alkalomra, és azt mondták a szakértők, hogy hát nem lehetett lelőni sem őket, mert csak mondták, mondták, és hogy ezt jó hallani. És hát nekünk ettől nagyobb megerősítés nem kell, és a gyerekek szeretnek hozzánk járni, úgyhogy én azt gondolom, hogy az a füst már elszállt.
Elnök: Köszönöm szépen. Köszönjük szépen Nóra a megadott válaszokat. És végül, de nem utolsó sorban szólítanám Egriné Andrási Krisztinát. Nem tudom miért kapcsolgatom ki, mert nem is kellene igazából. Köszönöm szépen. A Kőbányai Ovis Gyermekekért Alapítvány kuratóriumi elnöke is vagy. Tehát írtad az anyagodban, hogy 35 év szakmai óvodai, óvodapedagógusi, illetve 10 év vezetőhelyettesi tapasztalattal rendelkezel, illetve olvasva az anyagodat, itt a szakmai önképzési tervek megvalósítása, majd jövőbeni megvalósíthatósága esetében, úgy gondolom, hogy egy nagyon komplex, összefoglalt, illetve megírt pályázatot látok. Ilyet még nem nagyon tapasztaltam. Itt kitérsz magára, tehát hogy a közép- és hosszútávú célok esetében, nekem első kérdésem ehhez is kapcsolódna, természetesen folytatva itt a megkezdett utat az idézetek esetében. Neked a Varga Domokostól volt az idézeted, és erre szeretném abból kifolyólag átvezetni ezt az egészet, hogy tehát rövid-, hosszútávú célok, középtávú, belsőkapcsolat, eredmények, tehát ez igazából a szervezet felépítési részébe, vezetéstechnikailag ez tényleg nagyon szépen összefoglalt. Pedagógiai folyamatok, illetve önkormányzatok, kormányzati feladatok, amiket meg kell valósítani. Tehát úgy gondolom, hogy nagyon-nagyon jó pályázat, de mégis itt ebből kifolyólag, hogy itt a Varga Domokost írtad, azt, hogy ami a gyerekekre próbál ráhangolni ez az idézet. Itt hol vannak a gyerekek ezen belül?
Egriné Andrási Krisztina: Köszönöm szépen először is a dicsérő szavakat. Hát az intézményben, és ugye egy óvodapedagógus számára is a legelsődlegesek a gyermekek, és a gyermekeknek a jóléte, az a legfontosabb. Egy óvoda, mint tudjuk, hogy a gyermekekért és a gyermekekkel együtt működik. Fontosnak tartom viszont, hogy egy jól működő intézményben egy megfelelően szakképzett intézményvezető álljon az élen, hogy ő tudja a többieket is szakmailag úgy, mint az óvodapedagógusokat, és a technikai dolgozókat is szakmailag támogatni, hogy a gyermekek a megfelelő, és a legeslegjobb ellátásban részesüljenek az óvodai évek alatt. Számomra a gyerek mindig az első és legfontosabb személyiség, ezért is lettem 
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óvodapedagógus, ezért is vagyok most már ilyen sok éve a pályán, és jelenleg is óvodapedagógusként dolgozom itt Kőbányán.
Elnök: Azt olvastam Krisztina, igen. Hát előtte helyettes voltál a Kékvirág óvodában, természetesen ezzel tisztában vagyunk. Csak azért kérdeztem ezt, mert mondom a szakmai kompetencia, tehát a szervezetirányítás, vezetési részek azok tényleg azt lehet mondani, hogy kiemelkedőek. Csak azért kérdeztem a gyerek részére, hogy rövid-, hosszú-, középtávon hogyan értékeled? Az úgymond most pályázati anyagoddal szeretnéd átvenni ennek az intézménynek a vezetését. Hogyan értékeled az eddigi vezetést? Te mit tudnál többet tenni, jobbat tenni, ha Te kapnád meg az intézményvezetői lehetőséget?
Egriné Andrási Krisztina: Igen, ez egy elég nehéz kérdés ugye, mivel itt a tavalyi évben volt egy változás, hogy két intézmény került összevonásra. Ahogy a pályázatomban is leírtam, én több éve készültem arra, hogy az intézmény vezetését átvegyem mind szakmailag, mind a tapasztalatszerzés és a tudás irányában. Tehát most egy igen nehéz időszakon van túl az intézmény, úgy jómagam is. Jelen pillanatban én csak az elmúlt, úgymond régi Kékvirágos évekre tudtam alapozni. Magát a Gézengúz Óvodát, mint intézményt igazából felületesebben ismerem, ezért terveztem úgy, és írtam le a pályázatomban, hogy megpróbálom, és az a célom, hogy ez a két intézmény ne két intézmény, hanem egységesen, egyben működjön. És ugyanúgy a gyerekek is egységben tekinthetőek legyenek, tehát átjárhatóságot szeretnék biztosítani a két, úgymond épület között. Tehát azt a fejlesztést, amit az egyik épületben megkapnak a gyerekek, ugyanazt a fejlesztést szeretném biztosítani a másik épületben is. De ugyanez vonatkozik a szakmai közösségre is, tehát egységbe szeretném ezt az egész intézményt foglalni, és együtt egységben vezetni.
Elnök: És hogyan látod, tehát maga a kollegális viszonyok hogyan alakulnának?
Egriné Andrási Krisztina: Igen, ahogy a Gézengúz Óvoda vezetőasszonya is elmondta, hogy elég sokan eljöttünk az intézményből, viszont amíg én ott dolgoztam, addig az úgymond újabb kolleganőkkel volt egy kis idő megismerkedni, valamint amit én tudok, hogy a visszament nyugdíjas kolleganőkkel én dolgoztam több éven keresztül. Bízom benne, hogy ez a kapcsolat továbbra is meg tud maradni, tudok az ő szakmai tudásukra építeni, és megbíznak bennem, ha esetleg én kapom meg a vezetői megbízást. Szeretnék építeni az ő tudásukra, és az együtt munkásságukra.
Elnök: Jó, köszönöm szépen kedves Krisztina. Megadom a szót Marksteinné Molnár Juliannának, parancsolj.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Azzal kezdem, hogy szerintem elég nehéz helyzetben voltál, hiszen mindig könnyebb egy pályázatot úgy megírni, amikor valaki gyakorló vezető. Ennek ellenére nagyon értékesnek tartom ezt a munkát, hiszen komoly szervezetfejlesztési célok vannak meghatározva, illetve látom, hogy a szakmai program résznél is nagyon komoly célokat tűztél ki. Egyik ilyen célra szeretnék rákérdezni. A jó gyakorlatokat említed. Én ezt különösen fontosnak tartom, hiszen a helyi innováció átadása, tudásmegosztás nemcsak a munkaközösségen belül - és erre is szeretném majd, ha kitérnél, hiszen itt a munkaközösségek újragondolását is említed, tehát nem csak helyben -, hanem esetleg a társintézményeknek is átadni a már kimunkált jó gyakorlatot. Ez egy nagyon-nagyon jó gondolat, erről szeretnélek kérdezni.
Egriné Andrási Krisztina: Köszönöm szépen. Igen, a Kékvirág Óvoda több éven keresztül volt bázisintézmény, és én ezt szeretném ugyanúgy elérni, és ott is preferálni ezeket a megvalósult, jó gyakorlatokat. Nagyon sokféle jó gyakorlattal rendelkezett az intézmény, és feltételezem, gondolom, hogy ugyanez a másik intézményben is jelen volt. Itt is az egységre törekszem, hogy 
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egységesen összefoglalva, a jó gyakorlatokat kiválasztva, megfogalmazva, átdolgozva olyan team-csoportokat létrehozva, amik ezeket konkrétan ki tudja dolgozni, és tovább tudja adni ezeknek a jó gyakorlatoknak a lehetőségét. Erre lenne egy nagyon jó példa, hogyha bázisintézmény lehetnénk újra, és a POK-on keresztül több előadást szervezni, és azon keresztül is bemutatni a mi intézményünket, illetve úgymond megmutatni, hogy mire is vagyunk mi képesek, és mit tudunk.
Marksteinné Molnár Julianna: Munkaközösségek?
Egriné Andrási Krisztina: A munkaközösségekre kitérve jelen pillanatban még nem tudom, hogy milyen munkaközösségek működnek. Első célom az lesz, ezeknek a munkaközösségeknek ugye a felmérése, átbeszélése, és a közös megegyezése a többi óvodapedagógussal, illetve a munkaközösségvezetőkkel, hogy milyen programban, miben vegyünk tovább részt, mit dolgozzunk ki, és hogyan működjünk tovább.
Elnök: Jó, Julika?
Marksteinné Molnár Julianna: Akkor folytatom a kérdést, ugye a különleges bánásmódú gyermekek, itt a te célkitűzéseid között is megjelenik az SNI, és BTMN-es, és a tehetséges gyermekek gondozása. Itt fölvetődött egy gondolat, az egységesítése a dokumentációnak, illetve az értékelés módszerei és eszközei. Erről, ha egy kicsit bővebben szólnál, mert a tehetségműhelyeket rendkívül fontosnak tartom, és nem véletlenül kérdeztem rá minden pályázónál, hiszen valaki mindenben tehetséges. Egy SNI gyermek is szárnyalhat, ha egy ilyen tehetségműhelyben részt tud venni. Itt kifejezetten a Mozgáskotta módszer, amit örömmel látok mindenhol visszaköszönni, és még sorolhatnám. Erre, ha egy kicsit kitérnél, köszönöm.
Egriné Andrási Krisztina: Amint hallottuk, minden intézményben sajnos tényleg az a tapasztalat, hogy egyre több a sajátos nevelési igényű kisgyerek, illetve a beilleszkedési, magatartási zavarral küzdő kisgyermekek. Nagyon fontosnak tartom ezeknek a felzárkóztatását, és ezeknek a szakszerű ellátását. Nekem az a tapasztalatom, hogy az Önkormányzat ebben nagyon segítőkész, tényleg mindig biztosítja minden kisgyereknek a megfelelő szakembert, hogy a szülőkről is ezt a terhet úgymond kissé levegyék. Ehhez kapcsolódóan a tehetséggondozást is nagyon fontosnak tartom. Jelen pillanatban beadtam a pedagógus életpályamodellbe a mesterpedagógusi címre a jelentkezésemet, és úgy tervezem, hogy az ötéves programban a tehetséggondozást dolgoznám ki az adott intézményre, és ezzel is tudnám az intézményt támogatni, ezzel a programnak a megvalósításával, megvalósulásával.
Elnök: Jó köszönjük szépen Juli. Köszönjük szépen a kiegészítést. Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Köszönöm a szót. Én a kiegyensúlyozottság és a korrektség kedvéért ugyanazt a kérdést föltenném, amit a regnáló intézményvezetőnek. Hogyan látja - ő belülről látja az integrációt - kívülről, mint egykori ott dolgozó, hogy látja Krisztina ezt az egyesülést?
Egriné Andrási Krisztina: Ezt nagyon, nagyon nehéz így megmondani. Igazából én amióta eljöttem az intézményből közel hét hónapja, én azóta nem jártam az intézményben, nem is tartom a kapcsolatokat, tehát nagyon nem tudok mit mondani erre. Én mindig egy egyenes embernek tartottam magam, és a pletykákra nem szeretek építeni. Annyit el tudok mondani, hogy a mostani óvodában, ahol dolgozom ott megjelent olyan szülő, aki megkeresett engem és azt mondta, hogy ebbe az óvodába szeretné hozni a gyereket, mert én itt dolgozom a Zsivajban, hiába a Gézengúz a körzetes intézménye. Tehát így én nem tudok erre most egy pontos választ adni, hogy ott milyen lehet a hangulat, a szülők felől milyenek a visszajelzések. Én bízom benne, hogy azt, amit a vezetőasszony elmondott az tényleg így van, és az óvodának a jóhírét sikerült
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öregbítenie.
Elnök: Köszönjük szépen kedves Krisztina a kiegészítést, a kérdésre adott választ, és akkor most a Bizottság meghozná a döntéseket a pályázatokkal kapcsolatosan. Kérem a Bizottság tagjait, hogy akkor először is Benedek Zoltánné, Csodafa Óvoda intézményvezetői pályázatáról hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai Csodafa Óvoda és a Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálásáról szóló 299. számú előterjesztés 2. melléklétben szereplő döntési javaslatot támogatja [83/2023. (VI. 20.)].

Elnök: jó, megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatja a pályázót, de azt mondanám, hogy csütörtökön a Képviselő-testület fogja meghozni a végső döntést. Köszönöm, most pedig akkor a Kőbányai Bóbita Óvoda, Blattner Edit óvodavezetői pályázatáról hozná meg a döntést a Bizottság. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai Csodafa Óvoda és a Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálásáról szóló 299. számú előterjesztés 1. melléklétben szereplő döntési javaslatot támogatja [84/2023. (VI. 20.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal támogattuk az óvodavezetői pályázatát Editnek. Köszönöm, és akkor most pedig a Gézengúz Óvoda esetében Angyal Nóra pályázatáról döntenénk. Szavazást indítom, de parancsolj Krisztián.
Dr. Szabó Krisztián ügyrendi felszólalása: Köszönöm szépen. Tehát nem a pályázatokról szavaz a Bizottság, hanem a Bizottság határozattervezetekről tud szavazni. Tehát jelenleg az a lehetőség áll rendelkezésre, hogyha módosító javaslat születik, akkor arról tud dönteni a Bizottság, illetve azzal kapcsolatban, vagy a módosító javaslat után tudja a határozattervezet támogatását megítélni. Illetve, hogyha fel szeretné mérni esetleg a Bizottság a jelöltek támogatottságát, akkor a véleménynyilvánító szavazásnak a máshol bevett gyakorlata esetleg itt is alkalmazható, de külön-külön szavazás a pályázatokról nem lehetséges. Köszönöm.
Elnök: Akkor véleménynyilvánító döntést fogunk hozni, Angyal Nóra esetében.
Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetői pályázat - véleménynyilvánító szavazás:
Angyal Nóra (8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás}

Elnök: 8 igen döntés született, illetve most Egriné Andrási Krisztina pályázatáról véleményt nyilvánítanánk. A szavazást indítom.
Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetői pályázat - véleménynyilvánító szavazás:
Egriné Andrási Krisztina (4 igen, 0 nem, 4 tartózkodás)

Elnök: Tehát 4 igen, és 4 tartózkodás. Jó, tehát akkor a Bizottság a véleménynyilvánító szavazások alapján a kipontozott részre a Csodafa Óvodánál Benedek Zoltánné pályázatára hozta meg a döntést, a Bóbita Óvoda esetében Blattner Editről, illetőleg a Gézengúz Óvoda esetében a kipontozott rész helyére 8 igen szavazattal Angyal Nóra pályázatát támogatja.
Dr. Szabó Krisztián ügyrendi felszólalása: Köszönöm szépen. Bocsánat, nem szeretnék ünneprontó lenni ilyen eljárási apróságokkal, de ugye Elnök úrnak a megfogalmazását hadd pontosítsam egy kicsit. Tehát az egy pályázattal érintett óvodák esetében a határozattervezetről 
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hozta meg a támogató döntését a Bizottság. Az utolsó esetben véleményt nyilvánítottak a Bizottság tagjai. Lehetőség van arra, hogy megtegye a Bizottság a módosító javaslatot. Én úgy értelmezem, bocsánat, akkor lehet, hogy megelőztem, úgy értelmeztem Elnök úr szavait, hogy most a módosító javaslatot megtette a Bizottság véleménynyilvánítása alapján, de akkor a módosító javaslat támogatásáról Polgármester urat, mint előterjesztőt kellene nyilatkoztatnia, majd utána, ha Polgármester úr támogatja, akkor csak a határozattervezet támogatásáról. Ha Polgármester úr nem támogatná a módosítót, akkor a módosítóról is, majd azt követően a határozattervezetről kell szavazni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen Jegyző úrnak a kiegészítést. Jó, tehát akkor a Polgármester urat kérdezném, hogy Angyal Nóra esetében támogatja-e, hogy a határozattervezetben Angyal Nóra szerepeljen?
D. Kovács Róbert Antal: Támogatom.
Elnök szóbeli módosító javaslata, az előterjesztés 3. mellékletében szereplő határozattervezet kipontozott részére az „Angyal Nóra" szöveg lép. (299/1. számú módosító javaslat)

Az előterjesztő támogatja a 299/1. számú módosító javaslatot.

Elnök: Angyal Nóra kerülne az előterjesztés 3. mellékletében szereplő kipontozott rész helyére. Erről hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen szavazattal, 2 tartózkodással a Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai Csodafa Óvoda és a Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálásáról szóló 299. számú előterjesztés 3. melléklétben szereplő döntési javaslatot - a 299/1. számú módosító javaslat figyelembevételével - támogatja. [85/2023. (VI. 20.)]

Elnök: 6 igen, 2 tartózkodás mellett hoztuk meg a döntésünket. A kipontozott helyre akkor Angyal Nóra került a határozattervezetbe. Köszönöm szépen. így korrekt jogilag is.Köszönöm szépen mindenkinek a részvételt. Csütörtökön pedig a Képviselő-testület fogja meghozni a végső döntést a pályázatokról. Köszönöm szépen, megállapítom, hogy a Bizottság a megtárgyalt napirendi pontjait megtárgyalta, 10 óra 29 perckor bezárom az ülést, és felkérem Papp Zoltán bizottsági elnök urat a jegyzőkönyv aláírására. És így jogilag is lezártuk a bizottsági ülést.

Papp Zoltán bizottsági tag
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)

J jelenléti ív
J ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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